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Valtuutettu Markku Weckman ja 13 muuta valtuutettua ovat jättäneet seuraavan valtuuston työjärjestyksen 
mukaisen valtuustoaloitteen.

”Meluvallin korottaminen / jatkaminen

Esitän ryhdyttäväksi toimenpiteisiin Katriinantien ja metalliromuttamo Kuusakoski Oy:n väliin rakennetun 
meluvallin korottamiseksi / jatkamiseksi.

Perustelut:

Kuusakoski Oy:n toimesta murskataan erilaisia metalleja, muun ohella romutettuja autoja, Toiminnasta 
aiheutuu aika ajoin sietämätöntä melua lähiseudun asukkaille.

Oheisena alueen asukkaiden laatima ehdotus ongelman poistamiseksi. Nykyistä meluvallia ehdotetaan 
korotettavaksi (Vantaan Moottoriradan mallin mukaisesti). Korotusmateriaalina voisi käyttää esimerkiksi 
käytöstä poistettuja renkaita tai ylijäämämaita / kiviainesta.

Alueelle on lähiaikoina tulossa lisää melua aiheuttavaa liiketoimintaa, muun ohella Purkupiha Oy:n 
rakennusjätteen käsittelyä.

Samalla ehdotetaan meluvallin jatkamista oheisesta piirroksesta ilmenevällä tavalla.”

Kaupunginvaltuusto 17.10.2016 § 14 

Päätös:
Päätettiin ottaa asia käsiteltäväksi ja lähettää valtuustoaloite kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi.

_____

Maankäytön, rakentamisen ja ympäristön toimiala  toteaa vastauksena seuraavaa:

Kehärataprojektin rakennustöissä syntyneitä ylijäämämaita sijoitettiin mm. Lavangon ja Hanskallion maavalleihin. 
Läjitys hyödytti kaupunkia, koska siten pitkitettiin toiminnassa olevien ylijäämämaiden vastaanottoalueiden 
elinkaaria ja Hanskallion kohdalla samalla voitiin vähentää alueella sijaitsevan trial-harjoitteluradan aiheuttamia 
ajoittaisia meluhaittoja lähiympäristön asutukselle. 

Alueella toimivien kierrätysalan yritysten toiminta edellyttää ympäristölupaa ja yritykset vastaavat itse mm. 
melusuojaustoimenpiteistään ympäristölupien ehtojen mukaisesti. Kaupungilla sinänsä ei ole mitään velvollisuuksia 
tai vastuita yksityisten yritysten toiminnasta aiheutuvien ympäristöhaittojen torjuntaan.

Hanskallion valli on rakennettu suunnitelmien mukaiseen korkeuteen ja laajuuteen. Kuntatekniikan keskuksen 
teettämän selvitysten mukaan valliin voidaan vielä sijoittaa n. 5 000 m3  ns. pintamaita lähistön kunnallisteknisiltä 
työmailta. Vallin suurempi korotus edellyttäisi meluaidan rakentamista vallin harjalle, mikä olisi teknisesti erittäin 
haastavaa perustamisolosuhteiden vuoksi ja tulisi kalliiksi. Talouden tasapainottamis- ja velkaohjelman vuoksi 
kaupungilla ei ole mitään edellytyksiä em. aidan rakentamiseen.

Kaupunginhall itus 12.12.2016 § 17

Maankäytön, rakentamisen ja ympäristön toimialan apulaiskaupunginjohtajan esitys:
Päätetään antaa valtuutetuille Markku Weckmannille ja 13 muulle aloitteen allekirjoittaneelle valtuutetulle 
kuntatekniikan esityksen mukainen kaupunginhallituksen vastaus.
Päätös:



Hyväksyttiin esitys.

Liite:
- Valtuustoaloitteen liite

Täytäntöönpano: kaupunginkanslia

Muutoksenhakuohje: 7.4 Oikaisuvaatimus- ja valituskielto

Lisätiedot:
kaupungininsinööri Henry Westlin, puh. 09 8392 2427, etunimi.sukunimi[at]vantaa.fi


